
Dagsorden FAU-møte 08.09.2021

Sted: Teams

Tid: 18.00 – 20.00.

Tilstede: 1.trinn- Renata, 2.trinn- Kiren, 3.trinn- Nasima og Inger-Elise, 4.trinn-
Mihaela og Vegard, 5.trinn- Tonje og Ioana, 6.trinn- Marianne, 7. trinn- Ellen.

Fraværende: Berthe, Tom

Referent: 3.trinn.

1. Naima orienterer. Oppstart og koronatilpasning – er skolen fortsatt på gult nivå?

Skolen opplever det som krevende akkurat nå, over 30% ansatte syke med
forkjølelses lignende symptomer, bivirkninger vaksine etc,

Grønt nivå første uken, deretter gult nivå fremover. Enkelt å ha gult nivå, deler
trinnene i friminuttene, lærerne er sammen med egne klasser ute, lettere å
jobbe med klassemiljø. De store og de små har ikke friminutt sammen uansett.
Inntil det roer seg har de gult nivå. Skolen må stå for smittesporing i enda større
grad enn tidligere. Møte med bydelsoverlegen, bydelsdirektør, vaksinesenter
m.m. Vaksinering av 7. trinn vil starte snart – se info på nettsiden til Oslo
kommune. Skolen får ingen ekstra ressurser, rektor gjør smittesporingen selv og
ønsker å fortsette med det. Utløser overtid som forhåpentlig vil dekkes av
koronamidler fra kommunen. Forsøker å holde på de samme voksne vikarer,
men kan ikke garantere dette, så det medfører at enkelte klasser må bli kjent
med nye voksne mer enn ønsket.

2. Bruk av skjerm på skole og i AKS-tiden. Vegard m. fl.

Jeg hører stadig fra min datter i 4. klasse at hun har sett den og den filmen på AKS. Da
yngstedatteren nå begynte på AKS før oppstart 1. klasse, valgte AKS å ha skjerm på
om morgenen hver dag som en aktivitet for å samle og roe barna under garderobe
etc. Dette er en bruk av skjerm som jeg synes skolen og AKS i det lengste skal prøve å
unngå. Jeg tenker at skjerm på skolen og AKS i all hovedsak skal brukes som
pedagogisk verktøy, og ikke til underholdning. Lek og kreativitet må læres, og det
synes jeg skolen skal bidra til. Det er også et spørsmål om skjerm under spising. Her
vet jeg at 4. trinn stort sett har sett på Supernytt, noe jeg tenker kan være ok, og være
en del av et pedagogisk opplegg. Jeg har hørt at 1. trinn har hatt lydbok med
stillbilder på skjerm under spising. Det høres også ok ut for min del. Jeg ser at det ikke
er svart-hvitt, men tenker at retningen man bør søke å gå er å unngå skjerm uten et
klart pedagogisk formål.
Jeg vil gjerne høre hva som er skolens og AKS sin policy for bruk av skjerm. Hvis skolen
har en slik policy, så foreslår jeg at FAU til et senere møte får se den og eventuelt gi
kommentarer til den. Hvis skolen ikke har slik policy, tenker jeg FAU kan oppfordre
skolen til å utarbeide en slik skriftlig policy, og FAU kan enten komme med innspill til
utarbeidelsen, eller få mulighet til å gi kommentarer til utkast før den fastsettes. Det
er utskifting i personale - og sikkert ulik holdning og praksis blant de ansatte. Her tror
jeg skolen vil være tjent med å ha et klart perspektiv og plan for dette, og formalisere
det slik at de ansatte lett får informasjon om hva som er forventningene.

https://www.oslo.kommune.no/koronavirus/status-om-handteringen-av-korona/8-september-slik-skal-oslo-kommune-tilby-koronavaksinen-til-12-til-15-aringene?fbclid=IwAR2ELMVi_CzUuTPYuYZPCLBL6IpK6i4fhL4qmPWf0F4FAHRR1SAhy-PP3jw
https://www.oslo.kommune.no/koronavirus/status-om-handteringen-av-korona/8-september-slik-skal-oslo-kommune-tilby-koronavaksinen-til-12-til-15-aringene?fbclid=IwAR2ELMVi_CzUuTPYuYZPCLBL6IpK6i4fhL4qmPWf0F4FAHRR1SAhy-PP3jw


Dette er et tema som FAU har tatt opp tidligere, og vi har fått tilbakemelding om at
AKS og skolen har en restriktiv holdning til skjerm og tenker aktivt på alternativer. Det
er bra! Men likevel opplever jeg at ut fra det lille jeg ser selv og hører gjennom mine
barn at det er mer skjermbruk enn jeg synes er ok.

Rektor: Jeriko har ikke noen skriftilg prosedyre, men det har ikke noen av
naboskolene heller så vidt hun vet. Dette er noe de tar opp jevnlig i
personalgruppa. Skal være pedagogisk bruk i utgangspunktet. Kommer til å ta en
ny runde med personalet etter høstferien. Fordele hva som blir sett på. Pernilla
tar det med sine ansatte på AKS. Lage en liste over hva som sees på i samarbeid
med lærerne slik at ikke det samme sees på både i klassene og på AKS. Sosialt på
AKS, men skal også være nyttig.

Innspill fra foreldre- 1. trinn skal ikke spille på AKS; en elev ville være igjen lenge
fordi han da kunne spille. Kun 3 og 4. trinn som får lov til å spille Minecraft.

Opplevelse av at barna har sett mange filmer på AKS. Opplever at det er litt for
mye, når det regner, kose seg, premiering. Ønsker at de ansatte skal ha en felles
policy på dette.

Pernilla: Nå har vi tatt i bruk AKS rommet til spising igjen, strammet inn skjerm
etter sommerferien, opplever at det er en annen hverdag enn rødt nivå i våres.

3. Mattilbud på og budsjett for AKS. Claudia/2.trinn m.fl.
Jeg hører ganske ofte at barna fikk spise makaroni med ketchup, f.eks eller
frokostblanding med melk til lunsj. Er det i hvert fall grove produkter som brukes? Det
er lite grønnsaker og fisk (med unntak av fiskekaker) på menyen. Er det fordi AKS ikke
har nok ressurser (bemanning og/eller finanser)? Kjøkkenet ble jo pusset opp for en
stund siden.

Pernilla: Korn og pastaprodukter som serveres på AKS er fullkorn. Bruker også
økologiske produkter når det er mulig. Nytt kjøkken, men ingen kokk. Assistenter
og AKS ansatte lager mat. 2019- fint Geitmyra-opplegg, men kastet mye mat i
denne perioden. Før sommeren gjennomførte AKS spørreundersøkelse blant
barna, de ønsket seg kornblanding, pølser, fiskepinner i wrap. Akkurat nå
opplever AKS at maten som blir servert, blir spist, og at det er lite matsvinn. Det
serveres som regel grønnsaker ved siden av, men det er opptil barna å velge å
spise det. Ikke AKS og skole som skal «lære» barna å spise grønnsaker. På mat og
helse på 4. og 6. trinn blir det mer utfordring på smaking. Havregrøten er veldig
populær og kommer tilbake etter hvert. Det kommer mer supper utover.
Matbudsjettet er minimalt, rundt 2 kr pr barn pr dag, men skolen supplerer.

4. Leksehjelp. Ioana
Hvordan organiseres leksehjelptilbudet på skolen? Foresatte på 5.trinn reagerer på at
det tilbys 3x30min på 1-3.trinn, mens på høyere trinn, som har flere lekser, tilbys det
kun 2x30 min.

Få andre skoler har så godt leksehjelptilbud som Jeriko. De yngste trenger mer
hjelp teknisk med å forstå oppgaven, derfor større tilbud. Har pedagoger til
leksehjelp tidene. 3x 30 min på 1-3. 2x30 på 4-7 trinn.
Variabel bruk, jevnt over noen på leksehjelp hver dag, mindre på 1. og 7. trinn.



Spørsmål: Leksefri på Jeriko, det har blitt sagt at det skal prøves ut? Rektor
svarer: Kom ikke i mål med den diskusjonen pga covid. 7. trinn ønsker å prøve en
periode med leksefri, lage argumenterende tekst til ledelsen. Rektor er opptatt
av at leksene er tilpasset og på et nivå som elevene kan mestre selv. Foreldrene
opplever stor mengde lekser på 5 trinn, ønsker mykere overgang. Rektor
oppfordrer foreldrene til å ha en dialog med lærerne om dette.

5. Timeplan. Er det mulig å utvide skoledagen noe for høyere trinn? Tonje
● For kort matpause. De får 15 minutter, pluss 5 minutter som tas fra storefri.

Kan spisetiden utvides uten at det går ut over friminuttet?
● For lang økt før lillefri: 2 timers undervisning, kl 8 -10, uten pause
● Fysak er lagt til storefri to ganger i uka. Det er da to dager i uka hvor elevene

kun har 15 min. pause med egenstyrt aktivitet i løpet av skoledagen. Er det ok?

Rektor: spisepausen forlenges på begge ender som regel ved behov. Ta kontakt dersom
barnet ditt ikke får tid til å spise. Er det tiden det går på eller trenger barnet kanskje
flere påminnelser om å spise?

2 timers økt- er det elevene eller foreldrene som tar det opp? Lærerne må gjerne variere
arbeidsmetodene, røris, hjernetrim, men godt å ha tid til å jobbe uten å ha blitt avbrutt.
Få som har 2 timer med samme fag, ut og inn tar mye tid. Foreldrene bør ta kontakt
med lærerne hvid det er behov for å legge til rette for en liten pause.

Fysak- styrt storefri 2 ganger pr uke, 5 trinn. Begrunnelse - sikre at alle får være med,
ingen faller utenfor.

Tilbakemelding fra foreldre: 7.trinn- en dag i uka kun 15min til spising, opplevelse av at
det er for lite. Rektor tar det med tilbake til lærerne.

6. Lite samspill mellom AKS-ansatte og foreldre ved henting. Kiren
Opplevelse av at ansatte ofte sitter i klynger og snakker mer enn å passe på barna.
Ofte lite hilsing og samspill med foreldre. Har fått en del klager om det fra foresatte i
2.klasse. Er det behov for tydeligere instruks fra ledelsen?  

Pernilla- skal ta det opp på møte neste uke. Håper alle ansatte er tilbake. Det er ikke
greit. Må jobbe med dette. Vil gjerne ha tilbakemelding fra foreldrene med en gang.
Mange unge på AKS- trenger veiledning og hjelp til hvordan være en god
ansatt/voksenperson overfor foreldre. Lettere å veilede ved raske tilbakemeldinger. Har
spesielt vondt av 2. trinn som har hatt mange vikarer innom den siste tiden.

Innspill fra foreldre om at foreldre også kan ta initiativ til dialog, være tålmodig og rause
med de unge på AKS og oppfordre foreldre til å sende mail til Pernilla med engang.

7. Samarbeid med Lindeberg skole
Har skolen kommet videre i dialog med Lindeberg om felles aktiviteter for inneværende
skoleår som diskutert før sommeren kanskje? Hva kan foreldregruppen bidra med?

Thomas har kontakt med Lindeberg skole. Årshjul er laget, datoer må settes. Kommer til
å bli fulgt opp. Starter med 7 trinn, vurderer å starte med 6 trinn før sommerferien
så dialogen er i gang før høsten.



Innspill foreldre 7 trinn. Lærerne og foreldrene må ha bevissthet til å snakke opp
Lindeberg skole. Invitere 10. klassingene til å snakke litt om skolen til elevene på 7
trinn, FAU på foreldremøte etc.

Rektor: Ledelsen kom til foreldremøte på våren før covid, god ide ifht 10. trinn elevene.

8. Halloween
FAU har fått tilskudd fra Oslo kommune. Blir det Halloween? Kommuneregler: barn
og elever kan være sammen på tvers av avdelinger, klasser og trinn.

Rektor: i tråd med smittevernreglene. Felles arrangement kan være bra for både store og
små. FAU må være arrangør og evt drive smittesporing i etterkant. Gult nivå er kun lokal
bestemmelse, ikke begrensing slik sett.

Rektor informerer om samarbeid med Norges musikkhøyskole, intensiverer
musikkopplæring, lage forestilling 4-7 trinn som kan vises frem til foreldrene. Håper å kunne
invitere foreldrene mer inn igjen. Litt lenger frem, koble det sammen med lysfest. 1-3 trinn
helhetlig begynneropplæring i samarbeid med Oslo met, koble inn musikk i
begynneropplæringen på en god måte.

FAU-INTERNE SAKER

9. Nytt FAU. Valg av FAU- leder, vara og kasserer.
Marianne Mørkedal og Berthe Galdal Stenberg fortsetter som kasserer.
Mihaela Ersvik fortsetter som leder.
Vara - Tonje Klevengen melder seg til dette.

10. Hvordan bruke Spleis-penger fra lokalt 17.mai arrangement? Felles eller
klassevise arrangementer? Leie inn noen og ha event/ på skolen?

Spleis- innsamlingsaksjon på 17. mai for å samle inn penger til Halloween/andre
aktiviteter for barna på Jeriko. 10400kr. Midlene er ikke bundet opp til
Halloween. .
Forslag- dele ut penger til klassetrinnene? Blir vel for lite fordelt på alle. Bidrag til
lysfest? Loungeområde i skolegården? Uteforestillinger? Lysshow ifm lysfest? Vi
fortsetter denne diskusjonen senere.

Halloween fest:
Festen avholdes fredag 29.oktober
Trenger en slags plan/skisse og noen som holder i det fra FAU. Ingen melder seg.
Ioana sjekker ut med Hanna, engasjert FAU representant fra i fjor- om hun kan
koordinere dette.

https://www.facebook.com/groups/1871987953019964/user/534236497/
https://www.facebook.com/groups/1871987953019964/user/711202246/


Alle spør også egne klasser i sine kanaler (foreldremøte, facebook o.l) om det er
noen som vil være med i Halloweenkomite. Foreldre kan melde seg til ulike
oppgaver når det blir sendt ut kartleggingsskjema (kafe, skumlerom, vakt++)
senere. Frist neste uke 15.september ifht å få dannet komiteen.

11. Foreningen Foreldreutvalget på Jeriko Skole må ha årsmøte. Dette gjøres i
sammenheng med FAU-møtet i oktober. Årsberetning og årsregnskap skal
sendes til Brønnøysund. Alle foreldre med barn på skolen er medlemmer av
foreningen og har møterett. Foreningen ble opprettet da det først og fremst var
ønskelig med et formelt system for inntekter og utgifter til FAU.

Mihaela skriver årsberetning. Berthe/Marianne skriver regnskap.

Fysisk oppmøte eller digitalt? Vi ser an, men mulig det blir digitalt, flere møtte
opp digitalt.
Møtetidspunkt: onsdag 13. oktober kl 18:00.

12. Eventuelt.
- Ingen punkter


